

CV of Mr Dieter A. Enkelmann

Dieter A. Enkelmann has been a member of the Board of Directors of GAM Holding AG since 2009 (current term of office until 2013). He also serves as Chairman of the Compensation Committee and as a member of the Audit Committee. Dieter A. Enkelmann is currently Chief Financial Officer and a member of the Executive Board of Julius Baer Group Ltd. and of Bank Julius Baer & Co. Ltd., a role he also held at Julius Baer Holding Ltd. prior to the separation of its asset management and private banking businesses. Before joining Julius Baer in this position in 2006, he was Chief Financial Officer of Barry Callebaut, the world's leading supplier of cocoa and chocolate products, and until 2003, Head of Corporate Financial Management and Investor Relations at Swiss Re. Dieter A. Enkelmann started his career at Credit Suisse in investment banking and corporate finance and holds a law degree from the University of Zurich. He was born in 1959 and is a Swiss citizen.

CV von Herrn Dieter A. Enkelmann

Dieter A. Enkelmann ist Mitglied des Verwaltungsrates der GAM Holding AG seit 2009 (Amtsdauer bis 2013) sowie Vorsitzender des Compensation Committee und Mitglied des Audit Committee. Dieter A. Enkelmann ist derzeit Chief Financial Officer und Mitglied der Geschäftsleitung der Julius Bär Gruppe AG und der Bank Julius Bär & Co. AG. Diese Funktion bekleidete er vor der Aufteilung des Asset-Management- und des Private-Banking-Geschäfts auch bei der Julius Bär Holding AG. Bevor er diese Position bei Julius Bär 2006 antrat, war er Chief Financial Officer bei Barry Callebaut, dem weltweit führenden Hersteller von Kakao- und Schokoladeprodukten. Vorher war er bis 2003 als Leiter Corporate Financial Management and Investor Relations bei Swiss Re tätig. Dieter A. Enkelmann begann seine berufliche Laufbahn bei der Credit Suisse im Investment Banking und Corporate Finance und hat an der Universität Zürich einen Abschluss in Rechtswissenschaften erlangt. Er wurde 1959 geboren und ist Schweizer Staatsangehöriger.